

## Salary Transfer and Credit Card Offer Terms and Conditions

## شروط وأحكام عرض تحويل الراتب والبطاقة الائتمانية

<p>The fulfilment will be on or before 15<sup>th</sup> August 2023, the bank will credit the eligible cash reward to customer account if the customer has both a current and savings accounts then current account else savings account.</p>	<p>ستودع المكافأة في 15 أغسطس 2023 أو قبله، إذا كان لدى المتعامل حساب جاري وحساب توفير، سيقوم المصرف بإيداع المكافأة النقدية المؤهلة إلى الحساب الجاري، وإلا ستودع في حساب التوفير.</p>
<p>To be eligible for Salary Transfer at least one salary credit through WPS must be evidenced on the account on or before 30<sup>th</sup> July 2023.</p>	<p>لتكون مؤهلاً لتحويل الراتب، يجب إثبات إيداع راتب واحد على الأقل من خلال نظام حماية الأجور إلى الحساب، وذلك في أو قبل تاريخ 30 يوليو 2023.</p>
<p>Customer should have an active account, debit card and active credit card to be eligible for the cash reward. Active Debit Card and Credit Card means at least 1 successful transaction to be evidenced</p>	<p>ليكون المتعامل مؤهلاً للحصول على المكافأة النقدية، يجب أن يكون لديه حساب نشط بالإضافة إلى بطاقة خصم وبطاقة ائتمانية مفعلتين، يجب أن تتم معاملة واحدة بنجاح على الأقل لإثبات تفعيل بطاقة الخصم والبطاقة الائتمانية.</p>
<p>Customers availing credit card with annual fee - the fee needs to be paid to be eligible for the reward.</p>	<p>يجب على المتعاملين الذين يستفيدون من البطاقة الائتمانية ذات الرسم السنوي دفع الرسم السنوي ليكونوا مؤهلين للحصول على المكافأة.</p>
<p>The offer is only applicable on the Al Hilal Digital platform &amp; for Al Hilal Digital customers with a valid bank account.</p>	<p>يسري العرض فقط على تطبيق الهلال الرقمي وللمتعاملين الذين لديهم حساب مصرفي نشط.</p>
<p>AED 5,000 salary credit to Current or Savings account will give customer 1 entry to participate in the Million a Month Draw conducted every month. Prizes are 1 winner of AED 1 million and 20 winners of AED 1,000. For terms and condition related to the draw visit our website <a href="http://www.alhilal.abudhabi">www.alhilal.abudhabi</a></p>	<p>الراتب بقيمة 5,000 درهم المودع في حساب جاري أو حساب توفير يمنح المتعامل دخولاً واحداً للمشاركة في سحب "المليون شهرياً" الذي يتم إجراؤه شهرياً، الجوائز هي بقيمة مليون درهم لفائز واحد و 1,000 درهم لـ 20 فائزاً. للاطلاع على الشروط والأحكام تفضل زيارة موقعنا <a href="http://www.alhilal.abudhabi">www.alhilal.abudhabi</a></p>
<p>Minimum Salary to be eligible for Credit Card is AED 5,000 per month and credit card is subject to approval as per Al Hilal Bank's policy.</p>	<p>الحد الأدنى للراتب المؤهل للحصول على بطاقة ائتمانية هو 5,000 درهم شهرياً، وتخضع بطاقة الائتمان للموافقة وفقاً لسياسة مصرف الهلال.</p>
<p>Al Hilal Staff and ADCB Group staff are excluded from the Salary Transfer + Credit Card offer.</p>	<p>يُستثنى موظفو مصرف الهلال وموظفو بنك أبوظبي التجاري من عرض تحويل الراتب وبطاقة الائتمان.</p>

مصرف الهلال ش.م.ع. مرخص ومنظم من قبل المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة.  
Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.